
Bestyrelsesmøde den 14. marts - 2017 

 

Til stede var: Grethe Christiansen, Søren-Ole Andersen, Finn Nielsen, Kim Jensen og  

Anders Lassen 

 

 

Dagsorden 

 

Forsikring 

Vi har fået tilsendt vores forsikringspolicer fra Tryg Forsikring. 

Grethe vil spørge Tommy Mortensen, om han vil tjekke vores forsikringer, for at se om vi er 

dækket ordentlig ind. 

 

Belysning 

Kim har undersøgt om belysningen i vores området kan dæmpes. Vi havde håbet, at i stedet 

for at slukke hver anden lampe, kunne vi i samme tidsrum dæmpe belysningen. Det kan 

desværre ikke lade sig gøre med de lamper vi har i dag. 

 

Møde med Vordingborg Kommune 

Torsdag den 16. marts kl.13.00 

Vi skal tale med dem ang. overtagelse af lamperne der er på Dyrehaven, der er Vordingborg 

Kommunens vej. 

Der skal også tales om problemstillingen omkring Sikavænget. Er den stadig Vordingborg 

Kommunes vej - eller er den blevet overdraget til os igen. I så fald hvornår, vi mener ikke der 

er lavet en overdragelsesaftale med dem. 

Sikavænget trænger til at blive reparteret flere steder. Vi må tale med dem omkring en 

gennemgang og reparation af vejen i forbindelse med en tilbagelevering.  

 

Kloaker 

Vi har talt om vedligeholdelse at kloakkerne på udstykningen. Hvornår og hvor tit skal man 

rense dem op. Det er aftalt at det er noget vi vil tage hånd om til næste år. 

 

Generalforsamling den 30. marts 

Grethe har styr på lokalet. Søren-Ole står for bollerne, Anders indkøber øl og vand. 

 

Maskinparken 

Græsslåmaskinen skal have skiftet olie inden sæsonstart. Anders taler med Gunnar om 

vedligeholdelse at denne. Hvad kan vi selv og hvad skal vi have af hjælp udefra, for at den er 

køreklar til den kommende sæson. 

 

 

 

Sekretær 

Anders Lassen 


